
Geachte heer/ mevrouw, 

 

Een lid van de ouderraad van basisschool de Koet heeft zojuist vandaag pas de oproep op 

Facebook door Tjeu Berlijn langs zien komen met het verzoek om ideeën omtrent het verkeer 

in Midwoud door te geven. Het toeval berust dat wij tijdens onze ouderraadvergadering 10 

Januari jl. een knelpunt besproken hebben over het verkeer rond basisschool de Koet in 

Midwoud. Het is al jaren bij de hoofdingang van de school ( bij de kleuters) een probleem 

voor de ouders om met de kinderen naar de parkeerplaats thv MOC/ café de Post over te 

steken. Daar komen op het tijdstip van brengen en halen ook precies auto’s langs die parkeren 

achter de school, ter hoogte  van de pannakooi/ het zwembad. Er is zowel bij de ouders en 

kinderen die moeten oversteken en/ of de automobilist vaak twijfel over deze de ouders voor 

gegaan moeten worden of dat ze moeten doorrijden. Het is voor de ouders een moment van 

oog contact zoeken en goed kijken of de ouders en kinderen blijven staan of dat ze 

oversteken. Naar onze mening een zeer gevaarlijke situatie welke door middel van een 

zebrapad minder gevaarlijk kan worden gemaakt. We hopen dat u gehoor kunt geven aan ons 

verzoek om in ieder geval deze situatie te beoordelen en met ons te kijken naar een mogelijke 

oplossing.  

 

We horen graag van u. 

 

Met vriendelijke groet, 

Namens de leden van de ouderraad van basisschool De Koet 


